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Jag med flera önskar att Valla livs kontrakt inte förlängs. Orsaken är inte på något vis att det är 

något fel på själva butiken. Dock bidrar den till att vara samlingspunkten för diverse 

orosbidragande löst folk i vårt område. Den drar till sig ungdomar och unga vuxna som kommer 

med diverse motordrivna färdmedel via gräsytor och gårdar i hög hastighet. Sedan hänger dom 

utanför butiken, under tak vid föreningslokalens entré, i entrén till port 107 och i portalen mellan 

port 101-103. 

 

Försäljning av droger pågår som jag själv bevittnat flertalet gånger och hört då jag bor ovanför en 

av samlingsplatserna. Även slagsmål och annat oroande stök pågår mellan dessa. Att ringa 

polisen är ingen större idé då dom inte har resurser. Ringde till polisen när jag såg att en 

morakniv uppvisades i ett gäng, polisen dök upp ca två timmar senare. 

 

Dessa personer skräpar även ner stort i vårt område vilket kostar pengar. Att som föreningen ta 

bort piskställningen var klokt och fler andra åtgärder kan säkert göras. Tyvärr likt en fågelflock så 

kommer dom bara hitta nya platser att häcka på så länge fågelbordet (läs butiken) är kvar. 

 

Det gäller föreningens trygghet, miljö och ekonomi så därför önskar jag att butikens kontrakt ej 

förlängs när nuvarande har löpt ut. Priserna på våra boenden gynnas absolut inte av detta 

närvarande av stök. Tilläggas kan även göras att jag i flera år för ca 20år sedan körde 

störningsjoursbil i dåvarande Haninge bostäders bestånd och liknande problematik runt butiken 

fanns redan då. Jag blev flertalet gånger kallade till området av oroade boenden. Dock var det 

något mindre kriminalitet inblandat då och mer högljudda stökiga ungdomar. Det bästa skulle 

vara att iordningställa lokalen till lägenhet och sälja den. 
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